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Protokoll fra styremøte i Indre Østfold Idrettsråd 

 

Møtenummer: 3, 2024-25 

Dato:   18.11.2024     

Sted:   Askim Rådhus 

 

Til stede:  Per Arne Byhrø, Tone Åserud Reime, Anders Kolberg, Ida Madsen 

Moe.  

Forfall:  Tonje Langehaug Svenneby, Knut Skjønberg, Eirik Romstad. 

Referent: Kari Botten Paulshus.  

 

Indre Østfold Frisbeegolfklubb la frem fremdrift for banen i Prestegårdsskogen. 

Statsforvalteren har stoppen utbygging av Prestegårdsskogen, på bakgrunn av 

naboklager. 

Klubben har klaget inn vedtaket, men ikke fått medhold. 

De ønsker hjelp fra idrettsrådet, se sak 35 for mer utfyllende informasjon. 

 

Sakliste 

 

Vedtakssaker:  

 

33. Godkjenning av innkalling og habilitet. 

34. Godkjenning av protokoll 2, 2024-25.  

35. Innlegg fra Indre Østfold Frisbeegolfklubb. Bane Prestegårdsskogen, avslag fra 

Statsforvalter. Veien videre. 

36. Henvendelse fra Olympiatoppen om kommunal finansiering, se vedlegg. 

37. Reklame i/på kommunale anlegg. Kommunen ønsker vi skal ta føring. 

38. Hvem jobber med å få på plass ungdomsrepresentant? 

39. Kommunedirektørens forslag til budsjett. Hvordan jobber vi med dette videre, 

innspill til administrasjonen om å følge årshjul. 

 

Orienteringssaker: 

40. Kommunestyrevedtak, KG. 

41. Status stipend. 

42. Grusbanen Askim 

43. Regnskap 

44. Evt. 
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Vedtakssaker 

33.  Godkjenning av innkalling og habilitet. 

       Ingen kommentarer. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

34.  Godkjenning av protokoll 2, 2024-25.  

 Ingen kommentarer. 

 Enstemmig vedtatt. 

 

35.  Indre Østfold Frisbeegolfklubb. Bane Prestegårdsskogen, avslag fra 

Statsforvalter. Veien videre. 

 Etter opplysninger fra klubben, undersøker Idrettsrådet (Kari) hva man gjør 

videre. Kari tar kontakt med Krets, NIF og evt Særforbund. Hvordan legge saken 

frem for Kulturdepartementet, Kari sjekker saksgang med Ole Andre Myrvold. 

 En annen mulighet er å få uttalelser fra andre klubber i Askim, behovet for banen 

etc..  

 Enstemmig vedtatt. 

 

36. Henvendelse fra Olympiatoppen om kommunal finansiering. 

Idrettsrådet støtter ikke denne saken. Kommunen ikke har økonomi til å være 

med på regionale tiltak, gitt den kommuneøkonomien vi har nå. Kari skriver 

høringssvar og oversender Grete Skjelbred. 

Enstemmig vedtatt. 

 

37.  Reklame i/på kommunale anlegg. Kommunen ønsker vi skal ta føring. 

Idrettsrådet sier seg enig i at vi kan ta del i denne prosessen, men det forutsettes 

at man kommer til enighet om retningslinjer. Kari jobber videre med 

Kommuneadministrasjonen om utkast og hvordan dette skal forvaltes. 

Enstemmig vedtatt. 

 

38.  Hvem jobber med å få på plass ungdomsrepresentant? 

 Dette er valgkomiteens oppgave, Kari tar kontakt med leder Per Egil Aas. 

 Styret kan komme med forslag til kandidater. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

39.  Kommunedirektørens forslag til budsjett. Hvordan jobber vi med dette 

videre, innspill til administrasjonen om å følge årshjul. 

 Kommunedirektørens forslag til budsjett for idretten er stramt, og det er ikke gitt 

noe ekstra i det ordinære budsjettet. I investeringsbudsjettet er det lagt opp til 

dette: 
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Idrettsrådet har levert inn et forslag på endring av budsjett, som sier at det er 

ønskelig at man omdisponerer noe på midlene, men sluttsummen for 2025-28 vil 

bli lik. 

Forslaget ber om at kunstgressbaner prioriteres, og energieffektivisering av KG 

Askim flyttes til 2028. Dette vil frigi midler slik at 3 baner kan bygges 

fortløpende, det er ønskelig at alle oppgraderes i 2025. 

  

Ifølge Samarbeidsavtalen med kommunen skulle det vært avholdt et møte 

mellom administrasjonen, politikken og oss i mai/juni. Dette har aldri blitt 

prioritert, tiltros for gjentatte purringer fra vår side. Møtets hensikt er å gå 

igjennom bl.a. prioriteringer og behov for idretten. 

Å ikke følge årshjulet har resultert i at det blir mye støy i etterkant, det blir mye 

ekstra jobbing og tiden blir knapp før budsjettet skal besluttes politisk.  

 

Et annet brudd på Samarbeidsavtalen er når klubber inviteres på møter med 

administrasjon og politikk, uten å invitere Idrettsrådet. Hva hensikten med dette 

er vites ikke, men dette er ikke akseptabelt, og helt klart brudd på avtalen. 

Per Arne følger opp dette. 

Enstemmig vedtatt. 

 

 

Orienteringssaker: 

40.  Kommunestyrevedtak, KG.  

I Kommunestyret 12 november ble vår anbefaling av spillemiddelprioritering 

fulgt. 

Det ble også vedtatt at det kan brukes gummigranulat som innfyll.  

 

41. Status stipend.  

Det står fortsatt igjen ca 170.000 på BufDir kontoen, som brukes til 

utstyrsstipend. Det er viktig at alle opplyser om dette stipendet. Anders foreslo at 

man tar kontakt med Frivilligsentralene og involveres i tiltaket «Juletre med 

mening». Kari holder i dette.  

 

42.  Grusbanen Askim.  

Prosjektet «Grusbanen i Askim; Fra grus til gull» har engasjert Østre Linje 

arkitekter til et forprosjekt med å tegne utkast til utforming, basert på 

brukermedvirkning fra barn og unge.  

2 forslag ble vist, men legges ikke ved her, da dette kun er forslag og ikke 

offisielt. 

  

43.  Regnskap. 

o Regnskapet pr. 31.oktober viser at inntektene er som budsjettert 

o Positivt avvik på kostnadssiden Idrettsgalla med kr.45-50.000 som hadde en 

kostnadsside i budsjettet på kr.50.000, dette takket være god sponsorjobb av 

daglig leder. 

o Totalt for året havner vi på et lite overskudd mot budsjettert et underskudd 

på kr. 55.000 
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44.  Evt.  

▪ Kari informerte om at hun er valgt inn i styret for Smaalenene Cup. Dette 

kommer ikke i konflikt med jobb, da SMC ikke mottar støtte fra Idrettsrådet.  

 

 

 

 

Trøgstad 19.11.2024 

Kari Botten Paulshus, referent. 


